
Het bijvoeglijk naamwoord           L'adjectif 
 
Een bijvoeglijk naamwoord zegt iets over een zelfstandig naamwoord ( of een woord dat 
daarvoor in de plaats komt ): 
Het huis is mooi. Het witte huis. Jij bent groot 
 
In het Frans heb je te maken met 2 zaken: de vorm en de plaats van het bijv.nw. 
 
vorm 
 
 
 

                             groot          jong         grijs       nieuw        gelukkig    vierkant  beste/duur 
 
Enkele belangrijke bijzondere gevallen: 
 
                oud        mooi        nieuw       gevonden   wit 
m.ev. 
v.ev. 
m.mv. 
v.mv. 

vieux 
vieille 
vieux 
vieilles 

beau 
belle 
beaux 
belles 

nouveau 
nouvelle 
nouveaux 
nouvelles 

trouvé 
trouvée 
trouvés 
trouvées 

blanc 
blanche 
blancs 
blanches 

 
N.B. vieux wordt in het man. ev. voor een klinker/h vieil : un vieil homme 
        beau  wordt in het man. ev. voor een klinker/h bel: un bel homme 
       nouveau wordt in het man. ev. voor een klinker/h nouvel: un nouvel hôtel 
Een voltooid deelwoord dat gebruikt wordt als een bijv. naamw. gaat als trouvé 
 
Er zijn nog meer uitzonderingen, maar het valt wel mee - kijk maar 
 
             goed       dik            aardig      droog     Italiaans    eerste       buitenlands   lang 
m.ev. 
v.ev. 
m.mv. 
v.mv. 

bon 
bonne 
bons 
bonnes 

gros 
grosse 
gros 
grosses 

gentil 
gentille 
gentils 
gentilles 

sec 
sèche 
secs 
sèches 

italien 
italienne 
italiens 
italiennes 

premier 
première 
premiers 
premières 

étranger 
étrangère 
étrangers 
étrangères 

long 
longue 
longs 
longues 

                                                                           zie bon       zie cher      zie cher 
 
plaats 
 
Meestal staat het bijv. nw. achter het zelfstandig naamw.: 
 
une maison rouge: een rood huis         un garçon intelligent: een slimme jongen 
les livres intéressants: de interessante boeken 
 
Vóór het zelfstandig naamwoord staan de volgende bijvoegelijke naamwoorden: 
 
jeune                   beau   bon   ( le ) meilleur  dernier 
joli         nouveau           long  autre 
grand         gros                  mauvais premier 
petit                    haut                  vieux  second/deuxième enz. 
   
un nouveau prof: een nieuwe leraar        deux vieux livres: 2 oude boeken 

 hoofdregel bijv. nw 
op -e 

bijv. nw 
op -s 

bijv.nw. 
op -f 

bijv.nw. 
op -x 

bijv.nw. 
op -é 

bijv.nw. 
op -er 

m. ev. 
v. ev. 
m. mv 
v. mv 

grand 
grande 
grands 
grandes 

jeune 
jeune 
jeunes 
jeunes 

gris 
grise 
gris 
grises 

neuf 
neuve 
neufs 
neuves 

heureux 
heureuse 
heureux 
heureuses 

carré 
carrée 
carrés 
carrées 

cher 
chère 
chers 
chères 


